
   

 
 
 
Dialog møde vedr. færgen Endelave. 
 
Mandag den 26.09.2016 kl. 14.50 
På færgen Endelave 
 
Indkaldte: Jens Olsen, Jens Otto Larsen, Maja Hoe, Tage Sønderby, Anders Beck 
Frandsen og Jørgen Broch. 
 
Fraværende. Jens Otto Larsen 
 
Dagsorden: 

 
1. Referat fra sidste møde. 
2. Erfaringer med nedsat pris (20 %) 
3. Drøftelse af online betaling pr.1. oktober 2016. 
4. Nyt fra beboerforeningen.  
5. Nyt fra færgen, herunder orientering om nyt personale. 
6. Evt. 

 

AD 1. Godkendt. 

 

Ad 2. Gode tilbagemeldinger på 20% rabatten. Specielt sommerhus ejerne er glade. Der ses ikke 

på nuværende de store udsving på Billetmængden. 

  

AD 3. Systemet er prøvet af i dag. Det har vist sig at værdikortsystemet ikke kan håndterer, at der 

er billettyper der ikke er omfattet. Det aftaltes vi ikke starter op med værdikort, men sætter pri-

serne ned med 30 % på alle typer der var tænkt omfattet af rabatordningen. Dette begrundet i tek-

niske udfordringer med værdikort. 

Ellers virker systemet og er klar til opstart 1. oktober. 

Manuela sender tirsdag (inden middag) en opdateret prisliste til Maja og Jens. 

 

AD 4. I.a.b. Super god sommer, alle glade. God stemning. 

 

AD 5. Jørgen udleverede et ark med ofte stillede spørgsmål med svar. Der var enighed at det var 

et nyttigt papir. Papiret er tænkt som et dynamisk redskab og input modtages gerne. Papiret ren-

skrives og sendes tirsdag (inden middag) til Maja. Papiret er tænkt som redskab til personalet og 

kunder. 

 

AD 6. Anders orienterede fra færgen. Bl.a. har en styrmand fået orlov. Stillingen besættes indtil 

videre ved vikardækning. 

 

AD 7. Næste møde i november (ikke fra den 6 til den 13). 

 

 

Jørgen Broch 
 
 
 
 


